
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 476 

 

На 30 януари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Прибой, община Радомир, област Перник. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Гергана 

   Стоянова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

   Елка Стоянова, Красимир Ципов, Любомир  

   Георгиев, Севинч Солакова, Камелия Нейкова 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Гергана Стоянова, Елка Стоянова и 

   Георги Баханов 

4. Проекти на решения относно промяна в състави на ОИК. 

  Докладват: Росица Матева и Гергана Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Цветозар Томов. 
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Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Четиринадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради отпуск отсъства колегата Томов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента за 

насрочване на частични избори за кмет на кметство Прибой, община 

Радомир, област Перник с докладчик госпожа Стойчева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

господин Войнов, госпожа Матева, господин Димитров, госпожа 

Ганчева, госпожа Гергана Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа 

Георгиева, госпожа Елка Стоянова, господин Ципов, господин 

Георгиев, госпожа Солакова и аз. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици госпожа Елка Стоянова и Гергана Стоянова. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Димитров, нямате доклади в точката за 

изплащания. 

Господин Баханов, допълвам Ви в точка трета. 

Други колеги? Няма. 

Моля да гласуваме дневния ред. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Започваме с първа точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ПРИБОЙ, 

ОБЩИНА РАДОМИР, ОБЛАСТ ПЕРНИК. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в тази точка. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпила е преписка от 

ОИК – Радомир, с вх. № МИ-15-32/26.01.2024 г. във връзка с чл. 463 

от Изборния кодекс.  

Преписката съдържа Решение № 217-МИ/08.01.2024 г. и 

Решение № 219-МИ/12.01.2024 г. с което на съответните основания 

от Законна за местното самоуправление и местната администрация 

Общинската избирателна комисия е обявила прекратяване 

правомощията на Венета Иванова като кмет на кметство Прибой, 

община Радомир, област Перник. 

Приложени са заверени преписи от протоколи от заседание 

на Общинската избирателна комисия от горецитираните дати.  

От извършената служебна проверка на електронната 

страница на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че е налице условието за 

произвеждане на избор за кмет на кметство Прибой. 

Общинската избирателна комисия е представила всички 

необходими документи, поради което, и на посочените в проекта на 

решение правни основания, предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме решение, с което да предложи на президента на 

Република България да насрочи частичен избор за кмет на кметство 

Прибой, община Радомир, област Перник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2956-МИ/30.01.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да гласуваме и 

съпроводителното писмо до президента на републиката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Главна дирекция „Жандармерия“ с вх. № ЦИК-04-02-7/29.01.2024 г. 

С него ни уведомяват, че са създали необходимата организация за 

допускане в склада на „Карго-партнер“ в периода от 24-и до 

26 януари на лица от „Карго-партнер“ и „ЕнЕрДжи Сорс“ и 

Централната избирателна комисия съгласно указанията в наше 

писмо от 23 януари 2024 г. 

Припомням, че в този период се сваляха от стелажите 

машините, за които предстоят дейности по изваждане на 

акумулаторните батерии. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-00-317-2/29.01.2024 г. от Върховен административен 

съд, с което ни се изпраща разпореждане по вх. № 12-

17/23.01.2024 г.  
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Във връзка с подадена от Централната избирателна комисия 

частна жалба срещу Определение по адм. дело № 142/2024 г. съдът 

ни указва, че остава без движение частната жалба, като следва в 

посочения срок да внесем депозит в размер на 30 лв. по сметка, 

която е указана, на Върховен административен съд, както и да 

представим подписана жалба с класифициран електронен подпис 

(КЕП) или хартиен носител, на който е положен автентичен подпис. 

След извършена проверка вчера установих, че частната жалба 

погрешка е внесена в Административен съд – София-град, вместо 

във Върховен административен съд.  

След проведени разговори по телефона с двете деловодства, 

се оказа, че Административен съд – София-град, е изпратил вече 

оригиналната частна жалба заедно с приложенията на Върховен 

административен съд. Внесена е вече и държавната такса, така че ви 

предлагам в този смисъл да гласуваме писмо до Върховен 

административен съд, с което да ги уведомим, че прилагаме 

платежен документ, удостоверяващ внасяне на държавната такса в 

размер на 30 лв., и обстоятелствата, че частната жалба, по 

информация от регистратурата на Върховния административен съд, 

вече се намира по адм. дело № 142 по описа на Върховен 

административен съд, Пето отделение, за 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка две. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, имам няколко доклада. Първият е с вх. № ЕП-04-01-

9-1/25.01.2024 г. – писмо от Постоянното представителство на 
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Република България в Европейския съюз, което обобщава темите, 

разисквани на срещата на 25 януари. Основната тема е била 

финансиране на кампанията за европейски избори. Отделните 

страни са обърнали внимание на различни детайли. България в това 

обсъждане е посочила, че все още проучва съдържанието на 

законодателните предложения. 

Става въпрос за европейска директива. Много от страните са 

недоволни, че са консултирани страни, които имат напреднало 

лобистко законодателство. Оказа се, че Франция, Германия, 

Ирландия също имат, но те не са били консултирани. Предлагам на 

вниманието ви този доклад за запознаване. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-10-4/25.01.2024 г. 

Напомня ни се, че трябва да се регистрираме за 21-та среща, която 

ще се състои на 21 февруари 2024 г. Няма как да го намерите, това е 

служебно съобщение, което е автоматично генерирано. Ние не сме 

взели още решение дали някой ще се регистрира, форматът е 

хибриден. След малко ще стане въпрос и за това, че вече се готвят 

материали, свързани с тази среща – за сведение. 

С вх. № ЕП-00-2 в моя папка има доклад. Постъпил е като 

отчет или обобщение на посещението на госпожа     К.   в 

Постоянното представителство на Европейския съюз. Спомняте си, 

че с протоколно решение определихме тя да участва в тази среща, за 

да имаме представа как изглежда подготовката на 

представителството за европейките избори. Някои неща може да 

имат отношение като например избора на слоган – как ние ще 

правим разяснителна кампания, докъде ще се затваря и така нататък. 

В момента ви докладвам този доклад за сведение. Общо взето ще 

има платформа заедно за ЕС – също за сведение. 

Имам и един много обемен доклад в моя папка от 

21 февруари. В него се съдържат всички материали, с които трябва 

да се запознае евентуалният участник в тази среща. Материалите 

имат превод на български език и може да ги прегледате. В момента 

ви го докладвам за запознаване. Това са моите доклади. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте в точка две. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

е получено от лице, което извършва проучване на определени теми, 

свързани с изборното законодателство – вх. № ЦИК-07-

10/29.01.2024 г.  

Първоначално мислех да не ви предлагам отговор, но с оглед, 

че имаме практика да отговаряме на подобни запитвания, ви 

предлагам кратък отговор, с който да насочим госпожата към 

материали в нашата интернет страница и съответно към официалния 

линк на сайта на Народното събрание. Проектът на писмо е във 

вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

писмо по електронната поща с вх. № ЦИК-00-386-1/26.01.2024 г. от 

„Информационно обслужване“ АД, с което ни уведомяват, че във 

връзка с изпълнение на Договор № 34 имат готовност на днешната 

дата, 30 януари, да доставят един брой мултимедиен проектор. 

Към писмото са приложени документи, касаещи 

устройството, което ще доставят по този договор. Също така е 

наличен и проект на приемо-предавателен протокол. Извършена е 

проверка – има резолюция за съответствието на представените 

документи и посоченото устройство с тези, визирани в Договор 

№ 34 и Приложение № 1 към него. Същите съответстват.  
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Направено е предложение да уведомим „Информационно 

обслужване“ АД, че могат да направят доставката на днешна дата, 

като от страна на Централната избирателна комисия доставеното 

устройство да бъде прието, както и при предходните доставки по 

същия договор, от директора дирекция „Администрация“ и от 

главния специалист-домакин, за което да гласуваме с протоколно 

решение приемането да бъде извършено от тях и те да подпишат 

приемо-предавателния протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

Определям госпожа Матева да води заседанието за малко. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-23-

17/26.01.2024 г. в копие сме получили отговор от Агенцията по 

заетостта до госпожа Терзийска, член на ОИК – Правец. Докладвам 

за сведение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

15-7-3/26.01.2024 г.  От ОИК – Белово, сме получили решение, което 

са приели на свое заседание, за констатирано предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник в Общински 

съвет Белово и обявяване за избран следващия в листата общински 

съветник на политическата партия. Докладвам ви го за сведение и за 

приобщаване към масива с информация, който получаваме, за 

проведените заседания на общинските избирателни комисии.  
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да се запознаете с вх. № 

МИ-15-51-1 – писмо от ОИК – Севлиево, с което ни изпращат 

оригинал на изпълнителен лист по преписка, която ви докладвах в 

предходно заседание, с вх. № МИ-15-51/22.01.2024 г. Докладвам ви 

го за сведение и запознаване.  

Ще бъде резолирано към счетоводството и звено „Правна 

дейност“ за предприемане на действия във връзка с предоставения 

изпълнителен лист в оригинал по дело, водено в Административен 

съд – Габрово.  

Делото е приключило с решение, влязло в сила. В тази връзка 

е и изпълнителният лист. 

Колеги, допълвам си доклада. Тъй като в изпълнителния лист 

осъждането за ОИК – Севлиево, е да заплати деловодни разноски, 

моля да бъде подложено на гласуване изплащането на сумата от 

1050 лв., от които 800 лв. хонорар и 250 лв. за вещо лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по предложението на госпожа Стоянова? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви с вх. № НС-09-

145/19.01.2024 г. писмо от Окръжна прокуратура – Варна, Окръжен 

следствен отдел, с което искат да им предоставим информация – 

страници от избирателен списък в оригинал, в който фигурира 

посочено лице, като лицето е гласувало на проведените избори за 

народни представители на 2 октомври 2022 г. в  секция под 

съответния номер в Република Турция. 
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В моя папка от днес има проект на отговор до Окръжна 

прокуратура – Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-22-

3/30.01.2024 г. – сигнал, получен по електронната поща, от         В.    

Г. С този сигнал той ни информира за агитационен клип в сградата 

на Регионалния музей в Плевен, агитиращ за кандидата за кмет 

преди балотажа в Плевен. 

В моя папка от днес има проект на писмо, с което изпращаме 

по компетентност получения сигнал на ОИК – Плевен. (Реплики.) 

Колеги, оттеглям си предложението да го изпратим на ОИК – 

Плевен. Докладвам го за сведение, тъй като балотажът за местните 

избори за кмет на община Плевен беше на 5 ноември миналата 

година. 

Докладвам ви вх. № МИ-15-100/26.01.2024 г. С писмо ОИК – 

Брезово, ни уведомява, че в изпълнение на наше Решение № 2901-

МИ/16.11.2023 г. е разгледала постъпил сигнал, подаден от 

упълномощен представител на ПП „Български възход“. С този 

сигнал се иска проверка за несъвместимост и предсрочно 

прекратяване на мандат на кмета на кметство Борец на територията 

на община Брезово.  

Общинската избирателна комисия е разгледала този сигнал и 

се е произнесла в условията на чл. 85, ал. 4 от Изборния кодекс. 

Докладвам го за сведение. Дадена е и възможност на подателя на 

сигнала в 7-дневен срок да изрази становище относно наличието на 

твърдените обстоятелства по смисъла на чл. 41, ал. 1 от ЗМСМА. 
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Самото решение на ОИК подлежи на обжалване пред 

Административен съд – Пловдив. Докладвам ви го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № ЧМИ-09-

12-1/26.01.2024 г., което съдържа постановление от прокурор в 

Районна прокуратура – Благоевград, за прекратяване на наказателно 

производство. Постановлението е образувано във връзка с участие, 

упражняване на избирателно право от лице по време на частичните 

избори, произведени на 27 юни 2021 г. и на 4 юли 2021 г. 

След съответното разследване, което е приключило и с 

мнение на разследващия полицай за прекратяване на наказателното 

производство, прокурор Ц. постановява да се прекрати 

наказателното производство, да се изпрати препис на Централната 

избирателна комисия, включително с оглед преценка за наличие на 

основание за вземане на отношение по административно наказателен 

ред. 

Предлагам да не се обжалва постановлението и да не се взима 

повече отношение по този случай. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в тази точка. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение препис от ПМС 

№ 14 от 29 януари с вх. № ЦИК-03-2/30.01.2024 г. относно 

допълнителни разходи по бюджетите на първостепенни 

разпоредители. Това са капиталовите разходи, включително за месец 

януари в списъка е и Централната избирателна комисия. 
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Предлагам ви по докладна записка с вх. № ЦИК-09-

15/29.01.2024 г. промяна по бюджета за 2023 г. Свързано е с разходи 

по външната сметка, одобрена с ПМС № 341 от месец декември, 

както и промяна по бюджета на Централната избирателна комисия 

за 2024 г., свързано с одобрените плащания за заседания и дежурства 

на общинските избирателни комисии. За месец януари 2024 г. 

трансферът е в размер на 19 973 лв., а по отношение на 2023 г. е в 

размер на 2 млн. 165 хил. 454 лв. 

Предлагам да одобрим промените по бюджета на 

Централната избирателна комисия и да изпратим писмо до 

министъра на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания, ако има такива. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С докладна записка – вх. № ЦИК-09-

17/29.01.2024 г., във връзка с писмо от министъра на финансите с вх. 

№ ЦИК-04-4/17.01.2024 г., се представя заявката за лимит за месец 

февруари по един от начините, които са предвидени в писмото, 

указания, а именно да се заявят посочените средства в докладната 

записка, като заявката бъде изпратена на служителя, отговарящ за 

Централната избирателна комисия, по електронен път. 

Предлагам да одобрим лимита за месец февруари тази 

година, както е направено предложението в докладната записка, 

както и да одобрим начина за изпращането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам ви да изпратим 

писма до компетентните районни прокуратури във връзка с 

извършената проверка за гласуване повече от един път в изборите за 

общински съветници и за кметове, като в случая на 29 октомври, 

първи тур на изборите, до Районна прокуратура – Пловдив, за 

лицето, което фигурира под № 17; до Районна прокуратура – 

Габрово, за лицето, което фигурира под № 14 в списъка на ГД 

ГРАО; до Районна прокуратура – Благоевград, за лицето, което 

фигурира под № 10. 

Ще отложа доклада, за да уточня – има грешка при 

изписването. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на писмо до Софийска градска прокуратура, Следствен 

отдел, във връзка с искана от тях информация по досъдебни 

производства. С наши входящи номера ПВР/НС-9-88-1 и индекс 2 от 

месец октомври 2023 г. и месец януари 2024 г. в допълнение на наш 

отговор от 23 януари 2024 г. допълнително им изпращаме заверени 

копия от протоколи на секционна избирателна комисия под 

съответния номер, находяща се на територията на Република 

Турция, и заверено копие от декларация, подадена от посоченото 

лице във връзка с гласуването в изборите на 14 ноември 2021 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, направих справка – няма 

грешка в проектите на писма. За лицето, което фигурира под № 17 в 

списъка на ГД ГРАО, за лицето под № 14 в списъка; под № 10, под 

№ 9 и под № 15 предлагам да изпратим писма до съответните 

районни прокуратури както следва: Районна прокуратура – Пловдив, 

Районна прокуратура – Габрово, Районна прокуратура – 

Благоевград, Районна прокуратура – Пловдив и пак Районна 

прокуратура – Благоевград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по писма с проектни номера: 8981, 8980, 8978, 

8973 и 8972. 

Моля, режим на  гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в точка втора ви докладвам вх. № МИ-20-

3/29.01.2024 г. – постъпило е възражение от „Нова броудкастинг 

груп“ срещу Акт № 1 от 18 януари 2024 г. за установяване на 

административно нарушение. Докладвам го за сведение и ще бъде 

предоставено на звено „Правна дейност“, по-точно на ръководителя 

на звено „Правна дейност“ за последващи действия в адм. 

наказателното производство. 

Следващият ми доклад е с вх. № МИ-04-3/26.01.2024 г. – 

писмо от  министъра на финансите в отговор на наше писмо с изх. № 

МИ-04-2/16.01.2024 г., с което изпратихме на господин Василев за 

съгласуване проект на указание до кметовете на общини и 

общинските избирателни комисии относно изплащане на средствата 
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за възнаграждение на общинските избирателни комисии с мандат 

2023 – 2027 г., за проведени заседания и дежурства. Докладвам ви го 

за запознаване и обсъждане в работна група.  

Според мен министърът на финансите съгласува нашия 

проект, като има и предложения по т. 6, така че окончателният 

вариант на писмото, което да изпратим на кметовете на общини и на 

общинските избирателни комисии, ви предлагам да го обсъдим в 

работна група. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-00-27/24.01.2024 г. 

Докладвам ви за сведение протокол за техническа поддръжка, 

издаден от представител на ДАВИД Холдинг АД – фирмата, с която 

имаме сключен договор за въвеждане на деловодна софтуерна 

система „Архимед“. 

Следващият ми доклад – с вх. № ЦИК-09-16/29.01.2024 г., е 

постъпила докладна записка относно преназначаване на служител на 

длъжността „старши юрисконсулт“ и провеждане на процедури за 

заемане на две щатни бройки за длъжност „юрисконсулт“ и една 

щатна бройка за длъжността „главен специалист-домакин“. В 

докладната записка е посочено, че към настоящия момент за 

длъжността „старши юрисконсулт“ в щатното ни разписание са две 

щатни бройки в звено „Правна дейност“.  

Прави се предложение юрисконсулт            Е.         З.                

Х., която към момента заема длъжността „юрисконсулт“ в звено 

„Правна дейност“, да бъде преназначена на длъжността „старши 

юрисконсулт“ в звеното, като тя притежава необходимия 

професионален опит съгласно изискванията за длъжността. 

В случай че бъде преназначена на длъжността „старши 

юрисконсулт“, трябва да се определи и основно месечно 

възнаграждение в рамките на размерите за длъжността. В 

докладната записка се предлага и конкретно какво да бъде 

основното месечно възнаграждение на служителя. 
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Второто предложение в тази докладна записка е да бъде 

утвърдена длъжностна характеристика за длъжността „старши 

юрисконсулт“, проект на която е приложен към докладната записка. 

Колеги, моля за вашите изказвания и предложения, като, ако 

Централната избирателна комисия възприеме направеното 

предложение, ви предлагам основното месечно възнаграждение на 

служителя, който бъде преназначен на длъжността „старши 

юрисконсулт“, да бъде 2600 лв.? Няма.  

Моля да гласуваме предложението и да утвърдим проекта на 

длъжностна характеристика. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, по тази докладна записка следващото предложение е, 

за да бъде обезпечена работата в звено „Правна дейност“, да се 

проведат процедури за подбор за заемане на две щатни бройки 

юрисконсулт и подбор за заемане на длъжността главен специалист-

домакин – една щатна бройка. 

Към докладната записка са приложени обяви за извършване 

на подбор за заемане на длъжността „юрисконсулт“ и длъжността 

„главен специалист-домакин“. Предлага се обявите да се публикуват 

на интернет страницата на Централната избирателна комисия, както 

и в съответните електронни системи, посочени в докладната записка. 

Приложена е и методика за провеждане на процедура за подбор за 

заемане на посочените длъжности и длъжностни характеристики за 

длъжността „юрисконсулт“ и длъжността „главен специалист-

домакин“. 

Провеждането на процедура за подбор за заемане на 

длъжността „главен специалист-домакин“ се налага поради 

депозирано предизвестие за прекратяване на трудовото 
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правоотношение от служителя, който към настоящия момент заема 

тази длъжност.  

Колеги, моля за вашите изказвания по това предложение. 

Предлагам ви да приемем направеното предложение като 

одобрим методиката за провеждане на процедурите за подбор за 

заемане на посочените длъжности, като срокът за подаване на 

документи да бъде до 23 февруари включително. 

Колеги, ще върна по-късно на доклад това предложение. 

Връщам на доклад докладна записка с вх. № ЦИК-09-376 със 

съответните индекси 1 и 2 – това е свързано с предложенията за 

определяне и ползване на допълнителен платен годишен отпуск за 

2024 г. от служителите в администрацията на Централната 

избирателна комисия. 

Този въпрос, както и докладните, които са представени от 

директора на дирекция „Администрация“, бяха обсъдени в работна 

група, и във връзка с това в моя папка са публикувани проекти на 

заповеди – едната е за утвърждаване списъка на длъжностите, за 

които се установява ненормиран работен ден през 2024 г., като 

списъкът е същият, както беше одобрен и за 2023 г., така че този 

проект на заповед е аналогичен с тази, която действаше за 2023 г. 

Разбира се, взети са предвид съответните основания от Кодекса на 

труда, от Правилника за организацията на дейността на ЦИК и на 

администрацията. 

Вторият проект на заповед е за определяне на допълнителен 

платен годишен отпуск за 2024 г. в размер на 8 работни дни за 

всички служители в администрацията на ЦИК, които заемат 

длъжности в администрацията. 

През 2023 г. определихме по-висок размер на допълнителния 

отпуск за работа при ненормиран работен ден, който беше съобразен 

с обстоятелството, че бяха насрочени два национални избора. През 

2024 г. имаме избори за членове на Европейския парламент. 

Предвид този избор и съобразено с активния период, през който 

обичайно е натоварена дейността на Централната избирателна 
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комисия, ви предлагам да одобрим такъв размер на допълнителния 

платен годишен отпуск, като, разбира се, това е обсъдено в работна 

група. Спазена е процедурата на Кодекса на труда и Наредбата за 

работното време, почивките и отпуските относно правилата, по 

които следва да се издават такива заповеди. 

Моля за вашите изказвания и предложения във връзка с това 

предложение. 

Подлагам на гласуване направеното предложение – 

одобряването на двата проекта на заповеди. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 3 (Георги Баханов, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов). 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Госпожо Председател, предлагам да 

направим промяна в дневния ред като включим нова точка: Проект 

на решение относно промяна в състава на ОИК – имам проект на 

решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли за дневния ред? 

Госпожо Стоянова? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Ако бъде приета точката, да ме 

включите също в нея. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагам ви да е 

точка четвърта: Проекти на решения относно промяна в състави на 

ОИК с докладчици госпожа Матева и госпожа Гергана Стоянова. 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); 

против – няма. 
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Продължаваме с точка трета: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпили две 

искания за изплащане на възнаграждения.  

Първото искане е от ОИК – Кюстендил, за изплащане на 

дежурство, дадено на 22 януари 2024 г.  

Съгласно представената справка и уточнителна информация 

има изготвена счетоводна справка и представен контролен лист с 

изразено мнение за законосъобразност преди поемане на 

задължението, поради което ви предлагам заплащането на 

възнаграждение в размер на 159,60 лв. ведно с осигуровките за 

дадено едно дежурство от председател и секретар на ОИК – 

Кюстендил. Искането е с вх. № МИ-27-35/22.01.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по искане с 

вх. № МИ-27-36/22.01.2024 г. на ОИК – Банско, за проведено едно 

заседание на 16 януари 2024 г. и дадени две дежурства на 15-и и на 

17 януари 2024 г. във връзка с получени документи и съобщения от 

Административен съд – Благоевград. Изготвен е отговор на 

касационна жалба. 

Представени са съответните справки за дадените дежурства, 

протоколи от заседанието и подготвеният отговор. 
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По преписката има изготвена счетоводна справка и 

представен контролен лист за извършен предварителен контрол с 

изразено мнение за законосъобразност, поради което ви предлагам 

да одобрим изплащането на възнаграждение в размер на 1223,60 лв. 

за дадени две дежурства и проведено едно заседание на ОИК – 

Банско. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, с вх. № МИ-27-26 е преписка 

във връзка с искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Враца. Тъй като към преписката са приложени необходимите 

документи, считам че са налице основания за изплащане на 

възнаграждения и осигуровки на членовете на ОИК на основание 

наше Решение № 2902-МИ за проведени три заседания и дадени две 

дежурства през месеците декември и януари. 

Приложена е счетоводна справка, както и контролен лист 

относно законосъобразността на поемане на разхода, поради което 

ви предлагам да бъде изплатена сумата в размер на 2507,05 лв. за 

ОИК – Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-27-

22/17.01.2024 г. в Централната избирателна комисия е получено 

искане за изплащане на възнаграждение относно извънредно 

събиране на ОИК – Хайредин. Информират ни, че на 15 януари е 

проведено извънредно събрание на Общинската избирателна 

комисия във връзка с отговор на спешно писмо от Окръжен 

следствен отдел – Враца, към Окръжна прокуратура – Плевен. 

Молят да им начислим съответното възнаграждение за проведеното 

извънредно заседание. 

Изпратено е копие от протокола, подписано от двамата зам.-

председатели. Изготвен е контролен лист и е налична счетоводна 

справка, от които е видно, че общата сума ведно с осигурителните 

вноски е на стойност 485,45 лв. за проведеното заседание на ОИК – 

Хайредин. На заседанието са присъствали двамата зам.-

председатели, секретар и 4 членове.  

Приложени са необходимите документи. Първо е било 

изпратено по имейл, после и в оригинал, тоест заверени копия от 

протоколите и искането. Искането е подписано, както казах, от 

двамата зам.-председатели. 

Предлагам да се изплати исканото възнаграждение от ОИК – 

Хайредин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е искане 

от ОИК – Поморие, област Бургас, с вх. № МИ-27-230/06.12.2023 г., 

подписано от председател и зам.-председател. 

Преписката е доста обемиста с представени доказателства. 

Общата сума е на стойност 5 419,75 лв. ведно с осигурителните 

вноски. Това са за проведени 5 заседания на 8 ноември, 10 ноември, 

13 ноември, 16 ноември и 23 ноември 2023 г. и дадени седем 

дежурства в различен формата. Дежурствата са дадени на 7 ноември, 

9 ноември, 11 ноември, 18 ноември, 20-и, 24 ноември и 4 декември 

2023 г.  

Представен е голям обем от доказателства дори има и график 

на дежурствата, което по-рядко съм забелязвал в моите доклади, на 

датите, на които са давани – от 9,00 ч. до 1,00 ч., от трима или 

четирима членове на ОИК – Поморие, и от 13,00 ч. до 17.00 ч. – така 

е на няколкото дати, на които са давали дежурства, са определени 

преди обед и следобед.  

Дадените дежурства са както следва: на 7 ноември 

дежурството е от седем човека; на 9 ноември – 5, на 11 ноември – 4; 

на 18 ноември – 3; на 20 ноември – трима зам.-председатели; на 

24 ноември – трима зам.-председатели и 3 членове; на 4 декември 

2023 г. дежурството е осъществено от шест човека. Дежурствата са 

във връзка с предаване на документи съгласно определение на 

Административен съд – Бургас, за представяне на различни 

преписки по обжалване на изборите. На някои от заседанията, на 

които са присъствали колегите, са присъствали по няколко човека и 

не са искани възнаграждения за дежурства. 

За пълнота на доклада предлагам да им откажем заплащане 

на дежурствата, дадено на 8-и и на 23 ноември, тъй като на същата 

дата, видно от представените доказателства, има и проведено 

заседание на Общинската избирателна комисия, въпреки че колегите 

преди заседанието са предавали документи, отваряли са помещения, 

присъствали са също така и при изготвяне на експертизите от 

вещите лица – явно са се разделили на смени, и са присъствали. 
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Уважаеми колеги, предлагам да бъде изплатено 

възнаграждение за проведените заседания и дадените дежурства на 

ОИК – Поморие. 

Ако искате, подробно мога да ви дам информация всяко едно 

заседание и дежурство за какво е било от справката, която са 

представили, подписана и подпечатана от ОИК – Поморие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Имаме искане и от ОИК – Ветово, но 

докато преглеждах преписката, тъй като са посочили, че е изплатено 

възнаграждение за 23 ноември 2023 г. само на председателя, имаме 

от тях писмо от 24 януари тази година, че на същата дата дежурство 

са осъществили и още трима членове на Общинската избирателна 

комисия, за което ни е изпратено искане заедно с приложени към 

него документи. 

Молят отново да извършим справка на постъпилите искания 

от ОИК – Ветово, и да одобрим изплащането на възнаграждение за 

дадено дежурство на 23 ноември 2023 г. от трима членове на ОИК. 

Видно обаче от коригираната справка, на 23 ноември е 

записано един председател, трима зам.-председатели и един член, 

което по мои груби сметки, прави не трима членове, а четирима, 

извън председателя. 

Предлагам тази преписка да се върне на счетоводството за 

коректно записване в счетоводната справка за колко членове на ОИК 

– Ветово, следва да се изплати за даденото дежурство на 23 ноември 

2023 г. – дали са трима, или четирима.  
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Предложението ми е да върнем преписката за доразглеждане 

от счетоводството. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря. Колеги, в точка 

административни преписки, моля да ме извините, с проектен номер 

8981 предложението ми е за обсъждане на работна група, тоест да се 

изключи от тези, които днес гласувахме за изпращане до районни 

прокуратури. 

В точката за изплащане на възнаграждения ви докладвам вх. 

№ МИ-27-39/24.01.2024 г. Става дума за искане от ОИК – Роман, за 

изплащане на възнаграждение за едно заседание и две дежурства. 

Заседанието е проведено на 24 януари тази година. Приложени са 

всички необходими документи съгласно Решение № 2902 на 

Централната избирателна комисия. Дадени са дежурства от 

председател и член на 23 януари и на 25 януари 2024 г.  

Изготвена е счетоводна справка, представен е и контролен 

лист.  

От така представените доказателства и въз основа на цялата 

документация ви предлагам да гласуваме и да одобрим изплащане 

на възнаграждение за заседание на 24 януари, на което са 

присъствали председател, трима зам.-председатели, секретар и 

5 членове и да одобрим изплащане на възнаграждение за едно 

дежурство, дадено на 25 януари 2024 г. от председател и член на 

ОИК – Роман. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

 

Преминаваме към четвърта точка: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило писмо 

с вх. № МИ-11-2/30.01.2024 г., подадено от упълномощен 

представител на партия ГЕРБ, с което се прави предложение за 

временно заместване на член на ОИК – Мездра, за период от два 

месеца, считано от днес, 30 януари 2024 г., а именно за временно 

заместване на Христина Христова Петкова, като тя бъде заместена в 

работата си от Костадинка Димитрова Куртева. 

Представени са необходимите документи. В първоначалната 

преписка не беше представено подписано заявление от Христина 

Петкова. Свързах се по телефона с упълномощения представител и 

постъпи преписката с подписано заявление от госпожа Петкова, като 

имам уверението, че ще бъдат изпратени документите и в оригинал в 

Централната избирателна комисия. Тъй като декларацията на 

заместващото лице и копието от дипломата се представят за първи 

път, в преписката няма представени такива. 

Предлагам ви да вземем решение – проектът на решение се 

намира във вътрешната мрежа в папката с мои инициали с проектен 

номер 3798, с което въз основа на представените документи и на 

посочените в проекта правни основания да вземем решение да 

назначим за член на ОИК – Мездра, област Враца Костадинка 

Димитрова Куртева с посочено ЕГН на мястото на Христина 

Христова Петкова с посочено ЕГН за периода от 30 януари 2024 г. 

до 30 март 2024 г. 

На новоназначения член да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2957-МИ/30.01.2024 г. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпило предложение с вх. № МИ-10-4/30.01.2024 г. от 

упълномощен представител на партия „Движение за права и 

свободи“, община Родопи, за промяна в ОИК – Родопи. 

Към предложението са представени документи, като с 

постъпилото писмо в предложението е посочено, че оригиналите ще 

бъдат доставени днес по куриер. 

С това предложение се предлага на мястото на Ивелина 

Димитрова Стефанова, зам.-председател на ОИК – Родопи, да бъде 

назначен Нешко Траянов Узунов. 

Към предложението е представено заявление от името на 

Ивелина Стефанова за освобождаването й като зам.-председател на 

Общинската избирателна комисия, декларация по Изборния кодекс и 

копие от дипломата за завършено висше образование на Нешко 

Узунов, както и два броя пълномощни на представляващия 

политическата партия по съответното предложение. 

Предвид тези обстоятелства и на посочените в проекта на 

решение правни основания предлагам да вземем решение, с което 

освобождаваме като зам.-председател на ОИК – Родопи, област 

Пловдив, Ивелина Димитрова Стефанова с посочено ЕГН  и 

анулираме издаденото й удостоверение. 

Назначаваме за зам.-председател на ОИК – Родопи, област 

Пловдив, Нешко Траянов Узунов с посочено ЕГН.  

На назначения зам.-председател на ОИК да се издаде 

удостоверение. 
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Моля да гласуваме това предложение за решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2958-МИ/30.01.2024 г. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка трета: искания за 

изплащане възнаграждения на ОИК с Вашето предложение. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В точката за изплащане на 

възнаграждения във връзка с постъпили с вх. №№ МИ-27-

251/13.12.2023 г. и МИ-27-251 – уточняващо писмо от 29 януари 

2024 г., от ОИК – Столична, във връзка с дадени дежурства на 

14 ноември 2023 г. и през месец декември 2023 г., както и проведени 

две заседания.  

 Със забележката, че когато има заседание, не се изплаща 

дежурство, тъй като тук има едно, което е поискано, предлагам да 

бъде одобрено изплащането на общата сума за, още веднъж да кажа, 

14 дадени дежурства като дати и две заседания – едното на 

19 ноември, другото на 11 декември 2023 г. в общ размер 

на 6 157,90 лв. за ОИК – Столична. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Колеги, има ли други доклади? Няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за четвъртък, 1 февруари 2024 г. от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в 12, 20 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 

 


